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Od przedstawicieli Komitetow Protestacyjnych i mieszkahcow otrzyrnuj^ liczne

zastrzezenia co do prowadzonych konsultacji spotecznych w sprawie projektu planu ochrony

Ojcowskiego Parku Narodowego. Pojawiaj^ si$ rowniez prosby o interwencj^ w Mmisterstwie.

Mieszkahcy gmin: Jerzmanowice-Przeginia, Skaty, Sutoszowej i Wielkiej Wsi obawiaj^ si^

podwazenio ich praw wtasnosci. Proponowany projekt planu zawiera wiele przepisow

ograniczaj^cych jaka,kolwiek dziatalnosc w obr^bie wiasnej posesji. Uderza to w podstawowe

elementy egzystencji lokalnej spotecznosci.

Po mojej interwencji Minister Pan Andrzej Szweda-lewandowski w dniu 11 marca br.

skierowat pismo do Dyrekcji Parku. Zobowiqzat w nim Dyrekcj^ Parku do poddania projektu

planu ochrony OPN mozliwie szerokim konsultacjom spolecznym. Zaznacza w nim, iz w

przypadku opiniowania projektu przez samorzqdy w obradach organow uchwatodawczych

tych jednostek powinien wzi^c udziat przedstawiciel OPN. Wszystkie uwagi zgtoszone w

procesie konsultacji spotecznych i opiniowania powmny zostac rozpatrzone i jak najszerzej

uwzgl^dnione w projekcie planu ochrony. Spotkania z mieszkahcami powinny bye

protokotowane, a Ministerstwo Srodowiska powinno je otrzymac wraz z odniesieniami do

zgtoszonych uwag w czasie spotkan. Pismo Ministra Pana Andrzeja Szweda-Lewandowskiego

jest zdecydowanym krokiem w oczekiwanym kierunku przez lokaln^ spotecznosc.



Zwracam sie do Ministra o dalsze monitorowanie post^pu prac nad kontrowersyjnym

projektem planu. Za szczegolnie wazne uwazam dokonanie merytorycznej oceny sposobu

przeprowadzenia procesu konsultacji spotecznych po ich ostatecznym zakoriczeniu.

Ojcowski Park Narodowy stanowi dobro wspolne wszystkich Polakow. Wymaga

ochrony. Tak samo ludzie zamieszkajacy te tereny maja, bezsprzeczne prawo do aktywnosci i

rozwoju. Wierze., ze te niejednokrotnie konkuruja.ce ze soba. interesy mozna pogodzic. Aby tak

stato sie^ Dyrekcja Parku, jako strona inicjuja.ca rozmowy, powinna wtozyc wipcej wysitku w

budowanie atmosfery dialogu a nie domystow co do rzeczywistych intencji. Mieszkancy

obawiaja. si^, ze plan w obecnej formic moze ograniczyc ich prawa do rozwoju. Obawiaja. si$

zagrozenia dla samostanowienia o swojej wtasnosci.

W interpelacji z dnia 4 kwietnia br. w sprawie projektu planu i jego konsekwencji

zwracam sie, do Pana Ministra z trzema pytaniami. Sa. to kwestie wazne spotecznie. Liczymy,

ze szybka odpowiedz Ministra pozytywnie wptynie na dialog mi^dzy lokalna. spotecznoscia. a

Dyrekcja, Parku.
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